
 

Haastrecht 8 september 2015, 

 

Het College heeft ons op 25 augustus een handhavingsschrijven overhandigd. Wij zijn nadien bij het 

lezen verbijsterd over de gedane constateringen mbt het gebruik van de terrassen en het restaurant. 

Ook de burgemeester is zeer verbaast dat wij de terrassen al hebben verplaatst en ook de 

restaurantfunctie al uitvoeren. Vandaar dat wij direct een verzoek tot rectificatie van het 

handhavingsbesluit hebben gedaan. Deze hebben wij op 25 augustus per mail en ook fysiek in 

Stolwijk bezorgt. Tot op heden hebben wij hier geen enkele reactie van het College op gehad. 

Wij vinden het dan ook zeer bijzonder dat bij de Raadstukken van stuk zit over dit handhaven zonder 

deze te corrigeren naar aanleiding van de bevindingen van de burgemeester en handhaver op 25 

augustus. Maar bizar is te noemen dat het schrijven aan u gedateerd is op 27 augustus, twee dagen 

na het bezoek van de handhaver en de burgemeester aan ons bedrijf waarin zij zelf geconstateerd 

hebben dat wij al een zeer ruimte tot jarenlang deze eisen voldeden. 

Hieronder ons schrijven aan het College de datum 25 augustus hierover. 

 

Haastrecht, 25 augustus 2015 

 

Geachte College, 

Handhavingsbesluit d.d. 25 augustus. 

 Wij hebben natuurlijk geen bezwaar tegen dit besluit. Dit besluit doet recht aan onze komende 

herbestemming. 

Maar wij verzoeken  u  vriendelijk  uw tekst in uw schrijven van 25 augustus 2015 te rectificeren.  

U stelt namelijk in uw schrijven dat u de volgende overtredingen heeft geconstateerd. Namelijk dat 

wij de terrassen niet goed en de restaurantfunctie niet invullen. En zoals u vandaag heeft 

constateren voldoen wij al bijna 2 maanden (terras)/ zelfs jaren (open voor publiek en menukaart 

voor Recreanten en Toeristen) aan deze twee eisen. 

Wij hadden hier de gemeente  ook al meerdere keren over geïnformeerd, waaronder ook in onze 

mail aan (burgemeester, handhaving (de heer de Graaf) en R.O. (mevrouw Geleinse) d.d. 17 juli (zie 

bijlage), maar blijkbaar is de communicatie hierover niet goed verlopen. Wij vinden dat heel 

vervelend, omdat er dan allerlei verkeerde beelden over ons bedrijf de ronde blijven doen. Sterker 

nog u heeft op basis van dit gebrek aan goede informatie verkeerde conclusie getrokken en onze 

vergunningsaanvraag tijdelijk afwijkend gebruik geweigerd. Maar na vandaag hebben wij alle 

vertrouwen erin dat u uw fout uit eigen beweging corrigeert (zoals deze week ook verzocht) en snel 

tot afgifte overgaat. 



Hierbij een aantal foto's van de terrassen en de menukaart van vandaag zodat dit ook voor het 

gehele College duidelijk is. 

Het nieuwe terras ten westen van het Theehuis: Per 4 juli geopend. 

 

Oude Terras ten noorden van het Theehuis: Per 4 juli gesloten. 

 

 

 

 

 

 



Pagina uit Menukaart voor Recreanten en Toeristen. 

 

Zoals nu zeker voor u bekend verondersteld zijn wij al jaren in het seizoen de vrijdagen en zaterdagen 

overdag open voor publiek en kunnen zij gewoon zonder reservering een hapje of een drankje 

bestellen. Dit seizoen zijn we ook op de zondag opengegaan om de toeristen en recreanten nog beter 

te kunnen bedienen. 

Ook hebben we in onze zienswijze, conform het voorstel van de landschapsdeskundige aangegeven 

dat wij komende winter in het pootseizoen natuurlijk de gevraagde haag en bomen gaan aanplanten. 

Tevens zullen wij naast ons huidige economische eigenaarschap op 30-06-2016 ook het juridische 

eigendom over de grote parkeerplaats krijgen. Er zijn namelijk geen enkele ontbindende 

voorwaarden in de koopovereenkomst opgenomen. 

Wij vonden het vandaag ook fijn om van de Burgemeester bevestigd te krijgen dat wij met onze 

publieke openingsdagen voor de Toeristen en Recreanten op vrijdagen, zaterdagen en zondagen ook 

voldeden aan de verwachtingen van het College hierover. Wij verwachten deze de komende jaren 

aanzienlijk te verruimen. 

Erop vertrouwende dat wij van u een aangepast handhavingschrijven krijgen. Dit is mede voor ons 

van belang, omdat er nog meerdere juridische zaken te verwachten zijn en van belang is dat de 

werkelijke situatie rondom handhaving wordt weergegeven. 

Alvast bedankt en hoogachtend, 

 

Bert en Marga Vriezen 

Steinsedijk 45 

Haastrecht 


